

# TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

## FOOD & BEVERAGE 餐飲業

### Food's Future Summit (11-12 Oct)

The event will delve into key innovations, trends and issues in the culinary and food ecosystems. [More details...](#)

### Food's Future Summit (10月11-12日)

活動將深入探討烹飪和食品生態系統中的創新方案、趨勢和挑戰。 [詳情...](#)



FOOD'S  
FUTURE  
SUMMIT

### M+ Invites Expression of Interest for Museum Restaurants

M+, the new museum for visual culture in Hong Kong's West Kowloon Cultural District, is inviting interested food and beverage tenants to submit an Expression of Interest (EOI) for operating an Asian-influenced and truly local restaurant businesses on its site. Deadline for EOI submissions: 12pm on 31 Oct 2019 (Hong Kong time).

[More details...](#)

### M+邀請餐飲業界提交租賃意向書

香港西九文化區的M+邀請有意在館內經營餐廳的準租戶提交意向書，進駐這間嶄新視覺文化博物館內的餐飲店鋪。M+期望準租戶能為訪客提供耳目一新的餐飲服務體驗，帶來融會國際風格、貫注亞洲特色的真正地道體驗。意向書必須在2019年10月31日中午12時（香港時間）遞交。

[詳情...](#)

### Invitation to Tender – Luxury Fine Food Concession at Hong Kong International Airport

The shop is located at Level 6, East Hall, Terminal 1 (restricted area). [More details...](#)

### 香港國際機場「高級精選食品經營牌照」現正招標

商舖位於一號客運大樓第六層東大堂（禁區）。 [詳情...](#)

## Invitation to Tender – Food Court Concession – Dessert/Specialty Drinks/Cafe at Hong Kong International Airport

The shop is located near Boarding Gate 11, Central Concourse, Departures Level, Terminal 1 (restricted area).

[More details...](#)

## 香港國際機場「美食廣場經營牌照（甜品/ 特色飲品/ 咖啡店）」現正招標

商舖位於一號客運大樓離港層中央客運廊近11號閘口（禁區）。[詳情...](#)

## WINE 葡萄酒業



Image courtesy: Whiskey Live

### Whisky Live Returns to Hong Kong (12 Oct)

Returning for its fourth edition, Whisky Live Hong Kong at PMQ in Central will feature more than 500 whiskies, intriguing masterclasses, wonderful concoctions from local premier mixologists, and fantastic whisky and food pairings.

[More details...](#)

### Whisky Live載譽回歸香港 (10月12日)

第四屆Whisky Live將再臨香港，於中環PMQ現場提供超過500種威士忌、精彩的大師班、本地調酒高手的精湛雞尾酒、美食與威士忌配搭活動等。[詳情...](#)

## CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議及展覽業

### CCB (Asia) Hong Kong Wine & Dine Festival Returns (31 Oct - 3 Nov)

Aside from wine-pairing meals designed by master chefs and tasting classes by industry experts, this year there will be over 400 booths, featuring everything from single malts to craft beer, to keep your palate refreshed. [More details...](#)

### 建行(亞洲)香港美酒佳餚巡禮 (10月31日至11月3日)

香港美酒佳餚巡禮將帶來超過400個攤位的環球頂尖美酒佳餚、名廚主理的品味盛宴與現場音樂表演等，是不容錯過的年度美味盛會。[詳情...](#)



Image courtesy: Hong Kong Tourism Board

## 5th Asia-Pacific Food Safety International Conference (4-5 Nov) Registration is Now Open

The event is organised by Poly University's Food Safety Consortium (FSC), an affiliate of the International Association for Food Protection (IAFP). With the support of IAFP members and affiliates across the globe, the conference will cover the latest trends and challenges in food safety across the region. [More details...](#)

## 第五屆亞太食品安全國際會議現正接受報名 (11月4-5日)

作為國際食品保護協會（IAFP）的香港分會，香港理工大學的食品安全聯盟（FSC）將在香港舉辦第五屆亞太食品安全國際會議，此會議在全球得到IAFP成員以及各分會的大力支持。會議將探討亞太地區食品安全的最新發展趨勢和挑戰。[詳情...](#)

## Powering Sustainable Opportunities: The Key to Success (24 Oct)

Organised by Bakbamboo in conjunction with Ucommune, this event aims to share knowledge and gain practical information from leading professionals driving sustainability awareness and change. [More details...](#)

## Powering Sustainable Opportunities: The Key to Success (10月24日)

由Bakbamboo與Ucommune聯合舉辦，業界專業人士將於活動上分享有關推動可持續發展意識和變革的資訊。[詳情...](#)

## GENERAL 一般消息



### New Relief Measure for 80% Guarantee Product

The Hong Kong Mortgage Corporation Limited introduced a new relief measure for the 80% Guarantee Product of the SME Financing Guarantee Scheme, to provide immediate support to SMEs. [More details...](#)

#### 「八成信貸擔保產品」推出新紓緩措施

香港按揭證券有限公司將在中小企融資擔保計劃的「八成信貸擔保產品」下推出新紓緩措施，為中小企提供支援。[詳情...](#)

### Support Programme for Employees with Disabilities (SPED) Accepts Applications All-year Round

The subsidy is capped at a maximum support level of HK\$20,000 for each employee with disabilities. [More details...](#)

#### 「殘疾僱員支援計劃」全年接受申請

每位殘疾僱員的資助上限基本為兩萬元。[詳情...](#)

---

## FS Announces Measures to Support Enterprises and Residents

Financial Secretary, Mr Paul Chan, announced a package of measures to support enterprises, especially SMEs, to safeguard jobs and relieve people's financial burden.

[More details...](#)

## 財政司司長宣布支援企業和市民的措施

財政司司長陳茂波宣布一系列措施，以撐企業（尤其是中小企）、保就業，以及減輕市民的生活負擔。[詳情...](#)

---

## Science Park to Roll out Financial Relief Measures for Partner Companies and Incubatees

Hong Kong Science and Technology Parks Corporation's financial relief measures will come as a one-off, six-month special rental concession at 50 percent discount to existing tenants. [More details...](#)

## 香港科技園公司推出支援園區夥伴企業及初創公司的寬免措施

科技園公司將為位於科學園、創新中心和工業邨的現有租戶提供一次性、為期六個月的五折租金寬減。[詳情...](#)

---

## UPCOMING HK EVENTS 最新活動

### Food's Future Summit

11-12 October 2019

Asia Society Hong Kong Center

亞洲協會香港中心

[More details...](#)

### Hotel Investment Conference Asia Pacific

23-25 October 2019

Kerry Hotel

嘉里酒店

[More details...](#)

---

### Powering Sustainable Opportunities: The Key to Success

24 October 2019

Ucommune Sheung Wan

Ucommune 上環

[More details...](#)

---

### CCB Asia Hong Kong Wine & Dine Festival

30 October -3 November 2019

Central Harbourfront

中環海濱

[More details...](#)

---

### 5th Asia Pacific Food Safety International Conference

4-5 November 2019

L'Hotel Nina & Convention Centre

如心海景酒店暨會議中心

[More details...](#)

---

### Hong Kong International Wine & Spirits Fair

7-9 November 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港會議展覽中心

[More details...](#)

## CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.  
Our services are free, confidential and tailored to your needs.

**Sindy Wong** 黃思敏  
Head of Tourism and Hospitality  
T: +852 3107 1067  
[swong@investhk.gov.hk](mailto:swong@investhk.gov.hk)

**Lily Wang** 王麗  
Greater China and Australasia  
(所有來自大中華地區的業務)  
T: +852 3107 1037  
[lwang@investhk.gov.hk](mailto:lwang@investhk.gov.hk)

**Jenny Hui** 許嘉珮  
Asia (other than Greater China) and France  
T: +852 3107 1047  
[jhui@investhk.gov.hk](mailto:jhui@investhk.gov.hk)

**Betty Leung** 梁婉霞  
Americas and Africa  
T: +852 3107 1028  
[bleung@investhk.gov.hk](mailto:bleung@investhk.gov.hk)

**Rebecca Chan** 陳鳳霞  
Europe (except France)  
T: +852 3107 1093  
[rebeccachan@investhk.gov.hk](mailto:rebeccachan@investhk.gov.hk)

[www.investhk.gov.hk](http://www.investhk.gov.hk)

Find Us on Social Media  
關注我們

